



The Kokomo Kings

Too Good To Stay Away From

Samuel "Harmonica Sam" Andersson - Vocals and Harmonica
 Martin Abrahamsson - Vocals and Guitar
 Magnus Lanshammar - Bass and Guitar
 Ronni Busack-Boysen - Lead Guitar
 Daniel Winerö - Drums

Eine große Portion von rohem, unpolierten Mississippi Juke Joint Boogie und eine etwa gleichgroße Portion von „laid back down home blues“ und fertig ist der Kokomo Kings Sound ! Halt, Stop wir brauchen noch eine Prise Swamp Pop, ein bisschen Hillbilly, ein Pfund reiner Gospel , einfache aber clevere Texte, jetzt haben wir das Kokomo Erfolgsrezept ! So klang Rock and Roll noch bevor Rock and Roll erfunden war ! Nichts als primitive aber groovige Samstag Abend Musik, absolut tanzbar !

Nach dem sehr erfolgreichen Debut der schwedisch-dänischen Band mit „Artificial Natural“ folgt nun mit „Too Good To Stay Away“ das nächste Album voller heißem, rockigen Rhythm and Blues. Mit 12 abwechslungsreichen Titel zeigen „The Kokomo Kings“ erneut ihr Können und wissen mit Songs mit Ohrwurmqualitäten wie „The River Tumed To Steam“ oder „A Wasted Day Is Forever Lost“ absolut zu überzeugen.

Tracklist:

01. Too Good To Stay Away From	07. Girl From The Moon
02. The River Turned To Steam	08. I'm Your Plumber
03. I Can't Go Home Looking Like This	09. Silicone Brain
04. She's Stealin' Candy	10. Standing In The Cold Rain
05. Pillow Of Gold	11. A Wasted Day Is Forever Lost
06. When I Tried To Think	12. You Need A Little Dirt (To Make The Grass Green)



EAN

BROKENSILENCE 20023



RELEASE NR.: RBR-5848X
 LABEL: Rhythm Bomb Records
 GENRE: Rhythm and Blues
 TRACKS: 12
 FORMAT: CD deluxe ecopac

Take a big bucket of unpolished Mississippi juke joint boogie and blend it with another bucket of laid back down home blues. Add a teacup of swamp pop, a tablespoon of hillbilly and a pound of profane, ecstatic gospel and you'll have the Kokomo Kings. This is rock'n'roll before rock'n'roll was born. Nothing but primitive, groovy Saturday-night music made for dancing.

The long awaited follow up of their classy debut record „Artificial Natural“ is here, its called „Too Good To Stay Away“ full of red hot rockin Rhythm and Blues. 12 colorful originals prove once again the smartness and craftsmanship of this danish/swedish Cooperation. Long awaited is the remake of „The River Tumed To Steam“ which was available as 7inch version only or „A Wasted Day Is Forever Lost“ another dancefloor killer ! Smart lyrics, raw unpolished and primitive Rhythms made for dancing ! This is too good to stay away from, so hurry up and get this little platter from your local record dealer !

Link:

<http://www.rhythmbomb.com/the-kokomo-kings/>

<https://www.facebook.com/KokomoKings/>

<http://www.kokomokings.com/>